
PROTOKÓŁ NR 20/09

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 04 lutego 2009 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Ad. 1 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Ewa Pędziwiatr – Przewodnicząca,

2. Roman Kołodziej,

3. Zbigniew Mazurak,

4. Ryszard Nowosielski,

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

5.     Kordian Kosowski,

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta.

Ad. 2 Po przywitaniu zgromadzonych przez Przewodniczącą, szczególnie ciepło powitano nowego 

członka  Komisji  Pana  Ryszarda  Nowosielskiego,   przyjęto  porządek  obrad,  który  przedstawiał  się 

następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 08 grudnia 2008 roku.
4. Zatwierdzenie planu pracy Komisji na rok 2009.
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 3 Przewodnicząca komisji poinformowała, że protokół ostatniego posiedzenia został sporządzony i 

znajduje się w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do jego treści. Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4 Komisja po modyfikacji punktu 2 i 4 projektu planu pracy jednogłośnie przyjęła plan pracy na rok 

2009, który niezwłocznie przekazano Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Kowarach (załącznik nr 2).

Ad. 5  W sprawach bieżących Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności i realizacji planu 

pracy KŁiPP za rok 2008 przygotowanym przez przewodniczącą.   Uwag do treści  sprawozdania nie było 

(załącznik nr 3).

Następnie rozpoczęto dyskusję w związku z pismem Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej „Pod Śnieżką” w 

Kowarach w sprawie wyłączenia przez miasto Kowary oświetlenia dróg wewnątrzosiedlowych.  

Oświetlenie  dróg  należy  do  zadań  gminy.   Tak  jak  w  przypadku  innych  dóbr,  które  mają  charakter 

niepodzielny,  również  oświetlenie  ulic  i  placów  rodzi  szereg  niejasności  co  do  wyznaczenia  zakresu 

rzeczowego takiego dobra. Należy zatem rozsądnie zastanowić się kto i kiedy powinien płacić za oświetlenie 

chodnika czy jezdni aby nie zapanowały na nich przysłowiowe egipskie ciemności.  Według Komisji należy 

przede  wszystkim  rozważyć   jak  kwestia  oświetlenia  ma  się  do  obowiązku  zapewnienia  obywatelom 
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elementarnego  bezpieczeństwa,  również  obywatelom  zamieszkałym  na  kowarskich  osiedlach 

mieszkaniowych.  Na prośbę  Przewodniczącej  Pan  Burmistrz  zaprosił  do  rozmowy w tej  sprawie  Prezesa 

Spółdzielni Pana Andrzeja Wingerta.

Ad. 6    Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o godzinie 17:30.

                                                                                          

Protokołowała:                                                                                             Przewodnicząca Komisji

Ewa Pędziwiatr                                                                                         Ładu i Porządku Publicznego 

                                                                                                                                 

          Ewa Pędziwiatr               
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